
Agent Rafaela: Rozmawiałem z Sabatinim
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Przedwczoraj portal forzaroma.info zamieścił autorski wywiad z agentem

Rafaela, Paulo Affonso. Wczoraj z kolei z agentem skontaktował się portal 

calciomercato.it. Affonso potwierdził zainteresowanie Romy swoim

klientem, choć zaprzeczył udzielonemu dzień wcześniej wywiadowi.

 

- Nie rozmawiałem do tej pory z żadnym dziennikarzem, to pierwsza wypowiedź,

której udzielam pod adresem Rafaela. Mam świetne relacje z Walterem Sabatinim i

z adwokatem Di Cesare, który wspomaga mnie przy tej operacji. Rozmawiałem z

Walterem, który potwierdził mi silne zainteresowanie Romy Rafaelem,

zainteresowanie, które dzieli absolutnie mój klient, który grałby chętnie w zespole

Giallorossich. Mówimy o wielkiej drużynie, która ma wielką tradycję z brazylijskimi

piłkarzami. Znajduję się w Barcelonie, gdzie rozmawiam o przedłużeniu umowy

Adriano Correii, innego mojego podopiecznego, ale wciąż nie wiemy jak zakończą

się negocjacje. Operacja z Rafaelem została zaplanowana na później, choć Odilio

Rodrigues (wiceprezydent Santosu) został przeze mnie o wszystkim poinformowany.

Relacje między mną a Santosem są świetne, to aspekt, który chciałbym podkreślić.
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